

[View Online](#)



Connect with us: [www.opentimberportal.org](http://www.opentimberportal.org)

**Version française ci-dessous**

## INTRODUCTION

---

Dear Colleagues,

Next week, WRI's Forest Legality Initiative is hosting its annual [\*\*Forest Legality Week\*\*](#).

This year's conference will be held as a hybrid event and will focus on a range of topics, including an update on timber legality regulations, changes to international cooperation on forest governance, an update on early warning systems for deforestation, policy responses to deforestation in commodity supply chains, timber traceability systems, and a regional focus on the Amazon. You can access the full agenda and register on the [Forest Legality Initiative website](#).

In addition, the Open Timber Portal team would like to invite you to attend our side event **on independent forest monitoring in the Congo Basin that will be held on Friday, October 21 from 9:00 am to 10:30 am (EDT)**. It will be an opportunity to present the findings of the [report published by WRI, REM and FLAG](#) and to discuss the recommendations on how to further strengthen and expand the independent forest monitoring model. Participants are invited to join in person or remotely. Simultaneous interpretation will be provided in French. **To register, please [complete this form](#).**

We hope to see you during Forest Legality Week, whether in person or online.

Warm wishes,



**Marie Vallée**  
Open Timber Portal Manager

The Open Timber Portal is made possible with the generous support from the following donors:



## INTRODUCTION

---

Chers collègues,

La semaine prochaine, l'équipe de l'Initiative de la Légalité Forestière de WRI organise sa conférence annuelle, [\*\*Forest Legality Week 2022\*\*](#).

Cette année, la conférence se déroulera en format hybride et sera l'occasion de débattre des dernières évolutions en matière de réglementations sur la légalité forestière, de coopération internationale en matière de gouvernance forestière, de systèmes de détection d'alertes de déforestation, de politiques de lutte contre la déforestation dans les chaînes d'approvisionnement de produits de base ainsi que sur les systèmes de traçabilité du bois. La conférence s'ouvrira également par un focus régional sur l'Amazonie. Vous pouvez consulter le programme et vous inscrire sur [le site de l'Initiative pour la Légalité Forestière](#).

En outre, l'équipe Open Timber Portal souhaite vous inviter à une réunion que nous organisons en parallèle **le vendredi 21 octobre de 9h00 à 10h30 (EDT) sur l'observation indépendante des forêts dans le bassin du Congo**. Cet événement sera l'occasion de présenter les résultats principaux de [l'étude publiée par WRI, REM et FLAG](#), ainsi que de discuter des recommandations du rapport sur la manière de renforcer et d'étendre le modèle de surveillance indépendante des forêts. **Pour vous inscrire, veuillez compléter ce formulaire.**

Nous espérons que vous vous joindrez à nous pour cette édition de la semaine

de la légalité forestière, en personne ou en ligne.

Cordialement,



**Marie Vallée**  
Responsable du portail Open Timber

Le portail Open Timber est rendu possible grâce au généreux soutien des bailleurs suivants :



World Resources Institute • 10 G Street NE Suite 800 • Washington, DC, 20002 • 202.729.7900

[Email Preferences](#) | [Privacy Policy](#)